
Bestyrelsesmøde d. 12/8-14

Fremmødte: Børge, Søren, Eva og Laila

Sankthans: Overskuddet blev på ca. 1600 kr. og ca 80 – 90 gæster. Bent fik holdt en fin tale.
Børge køber 2 flasker vin som tak for træ til bålet.

Byfornyelse: Ang. den gamle kro. Tinglysning er afsendt og der er ved at blive hentet tilbud om
nedrivning af hotellet

Stiudvalget: Landsbypedel klipper græs i spejderskoven.

Evt.: Telt. Kan vi skifte det ud. Børge vil holde øje med tilbud fra Zedakoff.
Laila bager kage til næste bankospil.

Forslag til oplæg med ideer til avisen om hvad vi skal bruge de 60.000 kr der er til rådighed fra
menihedsrådet.

Evaluering af byfest sker d. 19 august.

Næste bestyrelsesmøde sat til d. 16/9 kl 19.00


